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در پى حذف يونايتد از ليگ قهرمانان

تاريخ انقضا براى 
تاكتيك هاى مورينيو

درخواست معاون وزير از خادم

آغاز تلاش ها براى بازپس گيرى 
جام جهانى كشتى
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خط خبر 

 اعتراف تلخ مادر خودخواه آمريكايى 

مترو: ســخنان عجيب يك زن جنايتكار كه پسر 7 
ســاله اش را با ضربات چاقوبه قتل رسانده است قاضى 
ودادستان پرونده را شگفت زده كرد. به گزارش «مترو»، 
«لسيلى اسپيد»-44 ســاله-كه چندى قبل فرزندش 
را كشته است دربازجويى ها وتحقيقات قضايى گفت: 
«من و شــوهرم مدت ها باهم اختلاف داشتيم تا اينكه 
تصميم به جدايى گرفتيم. اما اوگفت كه به هيچ عنوان 
پس ازطلاق اجازه نخواهد داد پسرمان راببينم.من هم 
ازشدت فشارعصبى تصميم گرفتم پسرمان را بكشم. 
چراكه ترجيح مى دادم اوبميرد ونباشــد تا اينكه باشد 
ونتوانم فرزند دلبندم را ببينم. به همين خاطر پسرمان 
را كشتم و بعدهم خودزنى كردم تا بميرم. اما افسوس 

كه شوهرم سررسيد و نجاتم داد.»

29كشته و زخمى درتصادف مرگبار 
قندهار

فارس: بنابر اعلام مقامات افغانستان، در حادثه رانندگى 
كه در شهر قندهار افغانستان رخ داد، دست كم 7 تن 
كشته شــده و 22 تن ديگر نيز زخمى شدند.به گفته 
پليس، در اين حادثه كه در جنوب غرب قندهار رخ داد، 
يك دســتگاه اتوبوس با يك دستگاه خودروى سوارى 
برخورد كرد.گفته شــده، اين اتوبوس مسافربرى عازم 
ولايت هرات بوده  است.سخنگوى پليس در پايان اعلام 
كرد:  علت حادثه مشخص نيست و پس از بررسى هاى 

بيشتر جزئيات اين حادثه منتشر خواهد شد. 

38 كشته در پى سقوط اتوبوس 
در اتيوپى

سى ان ان: بنابر اعلام مقامات اتيوپى، بر اثر سقوط يك 
دســتگاه اتوبوس به داخل دره اى در شمال اين كشور 
دست كم 38 تن كشته شدند.مقامات اتيوپى با بيان 
اينكه اين حادثه 10 مجروح نيز به جاى گذاشت، اظهار 
داشتند: احتمال افزايش شمار تلفات وجود دارد. پليس 
اتيوپى گفت: سرعت غير مجاز موجب انحراف از مسير 
اصلى و پرتاب به دره شــده است. شنيده ها حاكى از 

آنست كه بيشتر قربانيان اين تصادف دانشجو بوده اند.
سى ان ان گزارش كرده است: در فاصله سال هاى 2014 
تا 2017، سوانح جاده اى به مرگ بيش از 16 هزار نفر 
در اتيوپى منجر شده است؛ با توجه به اين آمار مى توان 
دريافت تصادفات جــاده اى مرگبار در اتيوپى، دومين 

كشور پرجمعيت آفريقا، رايج است.

شيشه عمر سلطان شيشه  مشهد شكست 
خط قرمز- سعيد كوشافر: سربازان گمنام امام زمان(عج) در اقدامى ضربتى 
سردسته باند تهيه و توليد مواد مخدر صنعتى را به همراه يكى از همدستانش 
دستگير و يك محموله شيشه و هروئين را از مخفيگاه هاى آنان كشف كردند.

سرپرست دادسراى انقلاب مشهد در تشريح جزئيات اين خبر گفت: در پى 
اقدامات اطلاعاتى و پوششى ضابطين قضايى اخبارى به دست آمد كه نشان 
مى داد فردى معروف به سلطان شيشه با راه اندازى يك آزمايشگاه در منطقه 
طبرســى مشهد اقدام به توليد مواد مخدر صنعتى مى كند و مواد توليد شده 
را توســط افرادى كه برايش كار مى كنند در بازار به فروش مى رساند. قاضى 
مهدى خدابخشى افزود: پس از به دست آمدن اين اطلاعات سربازان گمنام 
امام زمان(عج) در جهت شناسايى و جلب متهم اصلى اين پرونده وارد عمل 
شدند و به كنترل آزمايشگاه وى پرداختند.وى ادامه داد: تحقيقات ادامه داشت 
تا اينكه ماموران با رويت متهم اصلى پرونده معروف به سلطان شيشه بلافاصله 
اقدام و او را به همراه يكى از همدستانش دستگير كردند. خدابخشى تصريح 
كرد: تيم بررسى كننده پرونده در بازرسى از آزمايشگاه و مخفيگاه متهم كه هر 
دو مكان در بلوار طبرسى واقع بود بيش از 50كيلو شيشه و هروئين و 40ليتر 
پيش ساز موادمخدر شيشه را كشف و ضبط كردند.سرپرست دادسراى انقلاب 
مشهد عنوان كرد: دو متهم دستگير شــده پس از تحقيقات ابتدايى با قرار 

متناسب قضايى راهى زندان و تحقيقات از آنان ادامه دارد.

كارگر اخراجى شهردار را به آتش كشيد
ايرنا - يك منبع آگاه در شهرستان منوجان گفت كه كارگر اخراجى شهردارى 
نودِژ در جنوب استان كرمان، شهردار اين شهر را با بنزين به آتش كشيد.اين 
منبع آگاه روز چهارشنبه افزود: صبح امروز يكى از كارگران شهردارى منوجان 
به دليل اخراج از شهردارى با بطرى بنزين به سمت ماشين شهردار منوجان 
حمله ور شــد و پس از پاشــيدن بنزين، خودرو و شهردار را به آتش كشيد.

وى ادامه داد: پس از آنكه شعله هاى آتش خودرو حامل شهردار را فرا گرفت 
شــاهدان بلافاصله آتش را مهار كردند و شهردار به مركز درمانى جهت مداوا 
منتقل شد. وى ادامه داد: با توجه به سوختگى بالاى شهردار، مصدوم جهت 

مداوا به بيمارستان استان همجوار بندرعباس اعزام شده است.

شليك هاى ديوانه وار مرد تهرانى به 2 مأمور آتش نشانى
خط قرمز: مأموران ايستگاه 23 سازمان آتش نشانى تهران در شب چهارشنبه 
سورى در حالت آماده باش بودند كه مرد جوانى با در دست داشتن تفنگ اقدام 
به تيراندازى به سمت دو مأمور آتش نشان كرد.شامگاه سه شنبه 22 اسفند 
ماه امسال همزمان با برگزارى مراسم چهارشنبه سورى كه تيم هاى سازمان 
آتش نشــانى تهران به صورت آماده باش در حال امدادرسانى و جلوگيرى از 

حوادث بود يك سناريوى عجيب از سوى مرد اسلحه به دست رخ داد.
مأموران ايستگاه 23 ســازمان آتش نشانى در ايستگاه به صورت آماده باش 
بودند و تعدادى از آتش نشانان در محوطه ايستگاه حضور داشتند كه ناگهان 
مرد جوانى با در دســت داشتن اسلحه شــكارى از پشت نرده هاى ايستگاه 
مأمــوران را هدف قرار داد و اقدام به تيراندازى به ســمت آن ها كرد.در اين 
اقدام عجيب دو تن از مأموران به نام مهدى و پيمان از ناحيه سر، گردن و پا 
هدف 18 گلوله ساچمه اى اسلحه شكارى قرار گرفتند كه در ادامه تعدادى از 
مأموران با پريدن از روى نرده هاى محوطه به تعقيب مرد تيرانداز رفته و موفق 
به دستگيرى متهم شدند. بدين ترتيب 2 مأمور سازمان آتش نشانى تهران كه 
به شــدت مجروح شده بودند توسط امدادگران اورژانس به بيمارستان پارس 
منتقل شدند و مرد تيرانداز نيز در اختيار مأموران كلانترى 190 مجيديه قرار 
گرفت.متهم پرونده در اختيار مأموران كلانترى مجيديه قرار دارد و تحقيقات 
براى انگيزه مرد تيرانداز ادامه دارد.گفتنى است كه در محل تيراندازى 100 

گلوله ساچمه اى كشف شده است.

خط  بين الملل

خط قرمز: رئيس پليس كشــور از مشاركت نيم ميليون مأمور 
دولتى درطرح نوروزى 97 خبر داد.

ســردار حسين اشترى در حاشــيه رزمايش طرح نوروزى 97 با 
اشاره به برنامه ريزى هاى انجام شده از سوى نيروى انتظامى براى 
اين طرح اظهار كرد: امسال بيش از نيم ميليون نفر در حوزه هاى 
امدادى، انتظامى و ترافيكى در طرح نوروزى 97 مشاركت خواهند 
داشت و اين طرح از فردا آغاز و تا پايان فروردين 97 ادامه خواهد 
داشت.  وى با توصيه به رانندگان براى سفرهاى نوروزى از آن ها 
خواست تا با رعايت ضوابط و قوانين و پرهيز از عجله و شتاب سفر 
ايمنى را براى خود رقم بزنند و با اشــاره به آمار سوانح ترافيكى 
و نقش پررنگ خســتگى و خواب آلودگى به رانندگان گفت: ما از 
رانندگان مى خواهيم تا ســفر را از لحظه مبدأ و تا پايان بازگشت 
خود مديريت كنند و طول زمان ســفر را نيز جزء سفر محسوب 
كرده و از عجله و شتاب پرهيز كنند، همچنين يكى از عوامل مهم 
در بروز سوانح ترافيكى عامل انسانى است و اميدواريم رانندگان با 
آرامش كافى و اســتراحت لازم سفر كرده و به ازاى هر 2 ساعت 

رانندگى 15 دقيقه استراحت كنند. 
سردار اشترى گفت: همچنين در خصوص موضوع امدادرسانى نيز 
دستگاه هاى مسئول آمادگى لازم را دارند و لازم است تا رانندگان 
در صورت بروز هر حادثه اى از عجله و شتاب پرهيز كنند تا خداى 

نكرده اين عجله باعث دوچندان شدن خسارت ها نشود. 
رئيس پليس كشور ادامه داد: علاوه بر اين موارد در حوزه صنعت 
خودرو و نقاط حادثه خيز جاده ها نيز تذكــرات لازم را داده ايم و 
نظرات خود را به مسئولان ذيربط اعلام كرده ايم كه خوشبختانه 

بخشى از نقاط حادثه خيز اصلاح شده است. 

آماده باش نيم ميليونى 
همچنين رئيس پليــس راهور ناجا به رزمايش بزرگ ترافيكى 
و خدمات ســفر نوروز 97 پرداخت و گفت:  نيم ميليون نفر از 
مأموران پليس و نيروهاى خدماتى و امدادى به صحنه آمده اند 
تا بتوانند در مديريت طرح نوروزى به مردم خدمت كنند.سردار 
تقى مهرى رئيس پليس راهور ناجا در رزمايش بزرگ ترافيكى و 
خدمات سفر به همدلى و همبستگى همه دستگاه هاى خدماتى، 
امــدادى و انتظامى اشــاره كرد و گفت: طــرح ويژه ترافيكى 
نوروز 97 از فردا 27 اســفند 96 تا 15 فروردين 97 در سراسر 
كشور به مرحله اجرا درخواهد آمد. رئيس پليس راهور ناجا به 
برنامه ريــزى و به كارگيرى تمام امكانات پليس راهور در حوزه 

درون و برون شــهر پرداخت و گفت:  تمام امكانات خودرويى، 
انسانى و تجهيزاتى پليس براى برقرارى نظم ترافيك در جاده ها 

در آماده باش كامل هستند. 
اين مقام ارشد راهنمايى و رانندگى كشور به حضور نيم ميليون 
نفر از نيروهاى خدماتى، امدادى و پليس براى طرح نوروزى 97 
اشــاره كرد و گفت: اين تعداد افراد براى خدمتگزارى به مردم در 
نوروز 97 در جاده ها خدمت رسانى خواهند كرد كه ان شاءاالله مردم 
سفر خوبى را داشته باشــند. وى به نوروز سال گذشته پرداخت 
گفــت: حدود 40 درصد از تصادفات به علت عدم توجه به جلو و 
خستگى و خواب آلودگى بوده؛ 23 درصد به دليل سرعت غيرمجاز 
و 20 درصد از تصادفات منجر به فوت و جرح نيز به علت سبقت 
غيرمجاز به وقوع پيوسته است. مهرى ادامه داد: البته بايد گفت 
كه نوروز 96 نسبت به نوروز 95، 10 درصد كاهش جانباختگان 

را داشته ايم. 

ظرفيت جاده ها كمترازسفرها 
رئيس پليس راهور ناجا، ضمن توصيه به رانندگان در ســفرهاى 
نوروزى، گفت: ظرفيت جاده ها با سفرها همخوانى ندارد.سردار تقى 
مهرى گفت: در نوروز امسال 27 ميليون راننده 21 ميليون خودرو 
و 11/5 ميليون موتور داريم.وى با عنوان اين مطلب كه ظرفيت 
جاده ها با ســفرها همخوانى ندارند، تاكيد كرد: مديريت زمان در 
سفر مهم است.سردار مهرى با بيان اين مطلب كه از مبدا تا مقصد 
و طول سفر بايد جزء سفر تلقى شود، افزود: رانندگان مى بايست 
در هر 2 ساعت رانندگى 15 دقيقه استراحت كنند و در شرايط 

بارانى و برفى با سرعت مطمئنه رانندگى نمايند.

برنامه هاى گسترده پليس براى آرامش و امنيت مسافران

آماده باش نيم ميليون پليس براى نوروز97

فينال ليگ برتر واليبال 

قهرمانى به حساب 
بانك سرمايه واريز شد

غول زرد دوباره بيدار مى شود

سپاهان در كمين رحمتى ، 
مسلمان و جپاروف
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خط قرمز: دو نقابدار مســلح كه سوار بر يك موتورسيكلت 
بودنــد، برادر امام جمعه بندر ماهشــهر را به گلوله بســتند 

وگريختند. 
فرماندار شهرســتان بندر ماهشهر دراين باره گفت: «دوشنبه 
شــب، دو موتورسيكلت ســوار كه صورت هايشان را پوشانده 
بودند با اسلحه شكارى بسوى يك مغازه در بندر امام(ره) رفته 
و تيراندازى كردند كه در اين ماجرا برادر امام جمعه با دوگلوله 
بشدت مجروح شد. اما تلاش پزشكان بيمارستان براى نجات 
جانش بى نتيجه ماند و وى بر اثر شدت جراحات جان خود را 

از دست داد.
فرماندار ماهشهر گفت: بلافاصله تلاش هاى گسترده تيم هاى 
انتظامى واطلاعاتى، براى شناســايى عاملان اين جنايت آغاز 
شــد. تحقيقات اوليه نيزنشــان داد كه اين افراد از شهرهاى 
اطراف آمده و دست به جنايت زده اند.فرماندار ماهشهر گفت: 
ضاربان با ســلاح شكارى به سمت مقتول شليك كرده بودند 
كه به همين دليل شــدت جراحت ها بسيار بالا بود.بررسى ها 
نشــان مى دهد دو موتور ســوار اهل يكى از شهرستان هاى 
همجــوار بوده اند كه با مقتول خصومت شــخصى و اختلاف 
قبلى داشته اند. هويت جنايتكاران به دست آمده و رديابى هاى 

تخصصى براى دستگيرى آن ها ادامه دارد.
يكى از همراهان مقتول و شــاهد عينــى جنايت نيز گفت: 
قربانى ماجرا براى خريد وارد مغازه  بستنى فروشــى شده بود 
كه ما نيز در خودرواش منتظر نشســته بوديم كه ناگهان دو 
راكب نقابدار موتورســيكلت به سوى مغازه رفته و تيراندازى 
كردند. همان موقع يكى از همراهان مان كه با ديدن اين صحنه 
بسيار وحشت زده شــده بود داد، فرياد كشيد و از دوست مان 
خواســت مغازه را بسرعت ترك كند. ولى همان موقع راكبان 
موتورســيكلت كه در حال ترك محل بودند دوباره به صحنه 
حادثه برگشتند و تيراندازى مستقيم كردند و سپس متوارى 
شدند.اين شاهد عينى ماجرا افزود: دو موتور سوار صورت هاى 
خود را به طوركامل پوشانده بودند كه به همين خاطر شناسايى 

آن ها ممكن نبود.
بنا براين گزارش عاملان تيرانــدازى منجر به قتل برادر امام 
جمعه ماهشــهر در عمليات ضربتى پليس دســتگير شدند. 
ســردار حيدر عباس زاده، رئيس پليس استان خوزستان در 
خصوص جزئيات پرونده قتل گفت: در پى تيراندازى منجربه 
قتل فردى در مورخه 21 اســفند 96 در شهرستان ماهشهر، 
دســتورات وراهكار هاى عملياتى به فرمانده شهرستان ابلاغ 

شــد.اين مقام ارشــد پليس افزود:ماموران پليس ماهشهر با 
استفاده از روش هاى علمى كشف جرم و تحليل وقايع مرتبط 
با قتل،كمتر از 5 ساعت موفق به شناسايى ودستگيرى قاتل 
درمخفيگاهش شــدند. عباس زاده در ادامه گفت: يك قبضه 
اسلحه بكار رفته در قتل از محل اختفاء قاتل كشف وضبط شد.
 وى درخصوص همدست قاتل كه متوارى بود عنوان داشت:با 
تحقيقات فنى بعمل آمده راكب موتورســيكلت شناســايى 
ودريك عمليات ضربتى در مخفيگاهش دستگير ويك دستگاه 
موتورسيكلت كه شب حادثه از آن استفاده شده بود از مخفيگاه 
متهم كشف وضبط شــد. رئيس پليس استان خوزستان در 
ادامه افزود: قاتــل در تحقيقات پليس ضمن اعتراف به قتل، 

انگيزه خود از قتل را اختلاف قبلى عنوان كرد.

در ماهشهر رخ داد

 گلوله براى قتل برادر امام جمعه شليك 2 گلوله براى قتل برادر امام جمعه 



غول زرد دوباره بيدار مى شود

سپاهان در كمين رحمتى ، مسلمان و جپاروف

ورزش: سرپرست باشگاه سپاهان با بيان اينكه 
مهدى رحمتى در ليســت خريد اين باشگاه 
نيست، درباره احتمال جذب محسن مسلمان 
گفت: امكان دارد اين بازيكن را بخواهيم اما نه با 
2 ميليارد تومان! مسعود تابش گفت: پنج بازى تا 
پايان فصل باقى مانده است. شرايط پرسپوليس 
هم به گونه اى است كه بازى هاى حساسى را در 
ليگ قهرمانان آسيا پيش رو دارد. دور از مردانگى 

است كه بخواهيم ذهن بازيكنى را به هم بريزيم 
و مذاكره مستقيم انجام دهيم. در جلسه كميته 
فنى متوجه شديم چه بازيكنانى مى خواهيم. 
امكان دارد محسن مســلمان را هم بخواهيم 
اما نه با 2 ميليارد تومان. در شــرايط فعلى هم 
هيچ گونه مذاكره مستقيمى با وى انجام نداديم.

سرپرســت باشــگاه ســپاهان درباره جذب 
احتمالى ســرور جپاروف اظهار داشت: شايد 

او هم در ليستمان باشد. همانطور كه احتمال 
دارد محسن مسلمان حضور داشته باشد امكان 
دارد جپاروف هم در ليست خريدمان باشد. اما 
احتمالى هم وجود دارد كه هافبك بازى ســاز 
ديگرى بگيريم. نياز مبرم به خريد در اين پست 
داريم و نمى توانيم اين موضوع را كتمان كنيم.

تابش درباره ليست خريد باشگاه سپاهان اظهار 
داشــت: بارها گفته ام و باز هــم مى گويم كه 

ديدگاهمان حفظ بازيكنان است. مى توانيم 6 
بازيكن ليگ برترى بگيريم اما الزام ندارد حتما 
آنها را بگيريم. قرار است بازيكنان جوان خوبمان 
را نگه داريم و در برخى پســت ها هم بازيكن 
بگيريم. 10نفر در ليست خريدمان حضور دارند 
و از بين آنها باز هم گزينه هايى را بالا و پايين مى 
كنيم. وى در خصوص رابطه صميمانه اى كه با 
مهدى رحمتى كاپيتان استقلال تهران دارد و 
همين موضوع، احتمالات را براى بازگشت وى 
به ســپاهان تقويت كرده است تصريح كرد: با 
رحمتى رفيق هستم. من شخصا مهدى را از 
شيراز به اصفهان آوردم. چك مربوط به انتقالش 
از فجر سپاسى به ســپاهان را خودم به شيراز 
بردم و دســتش را گرفتم تا به اصفهان بيايد. 
در توانايى هاى فنى اش هم شكى نيست. اما 
دروازه بان سوريه اى كه آورديم خيلى خوب 
است. ابراهيم عالمه بازى هاى خوبى هم انجام 
داده اســت و اولويتمان تمديد با اوست. قصد 
خريد رحمتى را نداريم. مگر اينكه از استقلال 

جدا شود.
وى در خصوص وضعيت كادرفنى سپاهان براى 
فصل آينده اظهار داشت: از روزى كه اعضاى 
جديد كادرفنى آمده اند تغييرات مثبت را در 
مجموعه تيم به وضوح شاهد هستيم. عملكرد 
آقاى ابراهيم زاده كاملا قابل دفاع است. ايشان 
هــم در آرامش كامل در حــال انجام فعاليت 
هستند. هيچ مذاكره و حتى گزينه اى نداريم. 
منتظريم تا فصل تمام شود و درباره اين موضوع 

به جمع بندى نهايى برسيم.

ويسى: جوجه اردك زشت هستيم
ورزش: ويسى ، ســرمربى تيم فوتبال استقلال خوزســتان با انتقاد از 
مديران تيمش گفت: هيچ كدام از مسئولان به حرف ما گوش نمى دهند 
و به طور كلى تيم را رها كرده اند.مالك باشگاه در اوايل كه آمده بود كمى 
كمك كرد، اما رفته رفته هيچ شد و رهاى مان كردند. بچه ها را اميدوار 
كردند، اما چيز خاص ديگرى از مسئولان نديديم. هرجايى هم مى رويم 

كسى به حرف ما گوش نمى كند، انگار ما جوجه اردك زشت هستيم.
وى در پايان خاطرنشــان كرد: من اميدوارم مســئولان تيم استقلال 
خوزســتان مخصوصاً مديرعامل مان فرافكنى نكنند، مردم خوزستان 

لياقتشان بيشتر از آنها است و به آنها خيانت نكنيم.

كاميابى نيا: با يك اتفاق خنده دار 
مصدوم شدم

ورزش: كاميابى نيا،هافبك پرســپوليس كه آخرين گل اين تيم را در 
سال 96 به ثمر رساند  در مورد خاطراتش از سال درخشان تيمش گفت:  
خدا را شكر توانستم به شرايطى كه مى خواستم برسم. مصدوميت كتفم 
سرى دوم روى يك اتفاق خنده دار رخ داد. شــايد هر كسى آن اتفاق 
را مى ديد مى خنديد. روى اشــتباه خودم هم بود. بايد حرفه اى رفتار 
مى كردم. خدا را شكر توانستم بعد از مصدوميت خودم را برسانم. قبل از 
آن در اوج آمادگى بودم و شرايط خوبى داشتم. بعد از مصدوميت كمى 

از نظر بدنى افت كردم.

زمانى: برانكو اهل جاسوس بازى نيست
ورزش: عضو هيئت مديره باشگاه استقلال گفت:بعيد مى دانيم كمك 
مربى ايرلندى به اماراتى ها صد درصد تأييد شده باشد چون اعتقاد داريم 
نمى شود آبروى يك نفر را بدون دليل ريخت اما هر شخصى اين كار را 

انجام داده كار واقعاً زشتى كرده كه اصلاً جاى دفاع ندارد.
حسن زمانى تأكيد كرد: اين شايعات در مورد برانكو سرمربى پرسپوليس 
هم وجود داشت اما ما او را يك مربى محترم مى دانيم كه اصلاً اهل اين 

حرف ها و صحبت ها و جاسوس بازى ها نيست. 

رضاييان  -  اوستنده؛ پايان همكارى 
يك ساله؟

آى اسپورت:  با توجه به نمايش نه چندان درخشان رضاييان در تركيب 
اوستنده، به نظر نمى رسد مديران اين باشــگاه قصد تمديد قرارداد با 
مدافع راست ايرانى شان را داشته باشند. رامين هم منتظر جام جهانى 
مى ماند تا شــايد با انجام بازى هاى خوب - اگر در تركيب ثابت باشد- 

بتواند با پيشنهادى از سوى يك تيم اروپايى ديگر مواجه شود.

مخالفت جدى برانكو با رفتن عليپور  
به بلژيك

ميزان :چند وقتى است  شايعه شده على عليپور قصد دارد براى ادامه 
فوتبال حرفه اى خود به تيم هاى خارجى ملحق شود و حتى روز گذشته 
خبر پيشنهاد استاندارد ليژ بلژيك به مهاجم سرخپوشان در شبكه هاى 
مجازى پخش شد و هواداران پرسپوليس را نگران كرد.اين در حالى است 
كه برانكو مخالف صددرصد جدايى عليپور است و اين موضوع را به باشگاه 
هم اعلام كرده است. پرسپوليس  از پنجره نقل و انتقالات محروم است 
و نمى تواند به راحتى بازيكنى مثل عليپور را از دست بدهد ضمن اينكه 
عليپور اگر هم بخواهد از پرسپوليس جدا شود بايد به تيم هاى نظامى 

ملحق شود تا دوران سربازى خود را سپرى كند.

تيام: مصدوميتم جدى نيست
ايلنا: تيام، مهاجم خارجى استقلال در مورد آسيب ديدگى اش گفت: 

چيز خاصى نيست و با فيزيوتراپى برطرف خواهد شد.
وى در مورد فرستادن اطلاعات اســتقلال از داخل كشور براى العينى 
ها هم گفت: فكر نمى كنم چنين موضوعى درد داشته باشد. استقلال 
در اين بازى بدشانس بود كه نتوانســت امتياز لازم را كسب كند چون 
همانطور كه ديديد العين موقعيتى براى گلزنى نداشت. آن يك موقعيت 

هم روى خوش شانسى نصيب اين تيم اماراتى شد.

دفاع مهاجرى از خانزاده
ورزش: مهاجرى ،سرمربى پديده درباره اعتراضاتى كه به دعوت شدن 
محمدرضا خانزاده به تيم ملى مى شــود واكنش نشــان داد و گفت: 
محمدرضا خانزاده يكى از موثرترين بازيكنان تيم ما بوده اســت. او در 
يك سال اخير بســيار فرق كرده و ديگر آن اشتباهات گذشته را ندارد. 
محمدرضا يكى از منضبط ترين نفرات ماست و دعوت شدن او به تيم 

ملى اصلا عجيب است و كاملا به كى روش حق مى دهم.

ضد حمله

كريمى: كى روش بهترين مربى من بوده است
ورزش: على كريمى كه سابقه بازى در بوندس ليگا را دارد در پاسخ به اين پرسش كه 
وجهه فنى كى روش را چطور مى بينيد گفت: «خيلى ها فكر مى كنند من با كى روش 
پدركشتگى دارم؛ در حالى كه اگر 30 سال بعد از من بپرسند بهترين مربى اى كه با 
او كاركردم چه كسى بوده قطعا خواهم گفت كارلوس كى روش. اتفاقا من برخلاف 
خيلى ها كسر شأنم نيست و خيلى رك مى گويم در همان 4 ماهى كه در تيم ملى 
دستيار كى روش بودم، خيلى از نكات فنى را از او ياد گرفتم. حتى بعضى از مدل هاى 
برخوردش با بازيكنان را خودم در ســپيدرود انجام مى دهم. كارلوس از نظر فنى 
فوق العاده است، اما بحث من خلأ  فوتبال ايران بعد از جدايى اوست و اين همه هزينه 
بى فايده اى كه كرديم. كاش در قرارداد كى روش بندى را مى گنجانديم كه ماهى دو 
ساعت با سرمربيان ليگ برترى جلسه فنى بگذارد. بانك سامان توانست اين كار را 

بكند، فدراسيون فوتبال نتوانست.»

كمك 350 ميليونى كاوه به استقلال
ورزش: ســايت sportmagazine بلژيك مدعى شد  پولى كه فيفا به رضايى به خاطر 
حضور در جام جهانى 2018 مى دهد، يك سوم آن به باشگاه استقلال مى رسد. اين سايت 
نوشت: كاوه رضايى، مهاجم ايرانى باشگاه شارلروا بلژيك به اردوى تيم ملى ايران دعوت شده 
است. اگر رضايى به همراه تيم ملى ايران در جام جهانى 2018 روسيه باشد مبلغى حدود 173 
هزار يورو(حدود يك ميليارد تومان) بابت اين حضورش از فيفا به دست مى آورد. البته مبلغ 
دريافتى از فيفا به 3 قسم تقسيم مى شود و دو سوم اين مبلغ(115 هزار يورو) به باشگاه بلژيكى 
مى رسد. در واقع يك سوم از اين مبلغ به صورت سيستماتيك به باشگاه كنونى بازيكن در زمان 
جام جهانى مى رسد. يك قسمت ديگر نيز به باشگاهى كه در فصل2018-2017 بازى كرده 
مى رسد(شارلروا) و يك سوم آخر اين پول نيز به باشگاهى تعلق دارد كه رضايى در سال 2017-

2016 در آن بازى مى كرد(استقلال).  با توجه به ادعاى اين سايت بلژيكى استقلال حدود 350 
ميليون تومان بابت حضور رضايى در جام جهانى روسيه كسب مى كند.
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ورزشـــى

قابل توجه ورزشى هاى استان خراسان
خبرنگاران و عكاسان 
زره حقوقى مى پوشند

جواد رستم زاده: متاســفانه آخرين دسته گل 
ورزش استان خراسان براى جامعه رسانه اى را اين 
بار خانواده بسكتبال با برخورد زشت با خبرنگاران 
به آب دادند. در فينال بســكتبال ملى مديران تيم 
بازنده پارســا كه تاب ناكامى را نداشــتند با حمله 
به خبرنگاران صداو ســيما و روزنامــه هاى وزين 
خراسان، شهرآرا برگ ديگرى بر بى حرمتى ها به 
خبرنگاران مظلوم اين اســتان را رو كردند. اتفاقى 
كه تازگى ندارد و بعد از فوتبال به رشته هاى ديگر 
هم سرايت كرده اســت. تاثر برانگيز اينكه در مورد 
اخير علاوه بر هتاكى دســت اندركاران باشــگاه 
شكست خورده، رئيس هيئت هم كه در آنجا حضور 
داشته هيچ دخالت و حمايتى از خبرنگاران نداشته 
است. با اين حال از روســاى هيئت هايى كه بعضا 
بخاطر رسيدن دستشان به دهان شان و نه بر اساس 
تخصص و تحصيل بر مسند نشسته اند نبايد توقع 
زيادى داشت.(حساب روساى هيئت هاى محترمى 
كه متخصص و كاركشته رشته خود هستند را لطفا 

جدا كنيد)
خبرنگاران و عكاسان ورزشى به گواه تمام اتفاق هاى 
بدى كه براى شان رقم خورده و اتفاقا ثبت و ضبط 
هم شده بى دفاع ترين قشرى هستند كه پله هاى 
ترقى ورزش استان بوده اند و هيچ گاه ديده نشده 
اند. از آنها بارها شكايت شده و آن ها به دليل متانت و 

نجابت هيچ گاه شكايتى به جايى نبرده اند.  
امروز خبرنگاران و عكاسان ورزشى صاحب انجمنى 
هســتند كه با وجود تمــام خويشــتن دارى ها و 
احترام گذاشــتن ها به ديگران زين پس مستقيم 
به قاضى ورزش شــكايت خواهد بــرد و با هتاكان 
برخورد قانونى خواهد كرد.اين اتفاق خوبى خواهد 
بود براى دوطرفه شــدن اتوبان ورزش اســتان با 
خبرنگاران و عكاسان ورزشى اش كه در گرما و سرما 
و شكســت ها و پيروزى ها در خط مقدم كمك به 
ورزشكاران،مديران و باشگاه ها بوده اند و خواهند 
بود. شايد با اين اتفاق حساب كار دست كسانى بيايد 
كه مى خواهند در قامت مالك و مدير عامل باشگاه 
ها و روساى هيئت ها از آب گل آلود ورزش استان 

براى خودشان ماهى صيد كنند.

امين غلام نژاد: منچستريونايتد از جمع تيم هاى حاضر در ليگ قهرمانان اروپا كنار رفته و شايد 
بتوان تنها مقصر اين اتفاق را ژوزه مورينيو مربى شياطين سرخ دانست. مربى پرتغالى با تاكتيك 
بســيار محتاطانه اى در اولدترافورد برابر ميهمان خود ايستاد. او با سويا به گونه اى رفتار كرد 
كه گويا با بارسلوناى سال 2011 روبرو شده و به جاى حمله كردن و بازى را در دست گرفتن، 

منتظر لغزش و اشتباه حريفش ماند. اتفاقى كه تا لحظه گل ديرهنگام لوكاكو و البته بعد از دو 
گل سويا رخ نداد. اين تاكتيك اصلى مورينيو است كه منتظر خستگى و از هم فروپاشى 

حريف مى نشــيند. خط هافبك يونايتد در اين بازى هويت نداشت و شايد تنها 
بازيكنى كه در حد و اندازه هاى خودش ظاهر شده لوكاكو بود. اما سرزنش 

كردن بازيكنان درواقع غفلت كردن از تاكتيك هاى مورينيو اســت. 
مربى پرتغالى خودش هم بعد از مسابقه حاضر به انتقاد از بازيكنانش 

نشد. يونايتد در بازى رفت در اســپانيا هم براى تساوى بدون 
گل بازى كرده بود. منتقدان مورينيو معتقدند كه در دهه 
هفتاد ميلادى ايده بازى كردن براى تساوى بدون گل در 
زمين حريف جالب بود ولى چنين چيزى در فوتبال مدرن 

امروزى معنا و مفهوم ندارد. هيچ تيــم بزرگى در اروپا مثل 
يونايتد بازى نمى كند. شكست مقابل سويا به درستى به تاريخ 

انقضاى ايده هاى مربى سابق چلســى اشاره داشت. شياطين 
سرخ بعد از قهرمانى در ليگ اروپا در ســال گذشته به چمپيونزليگ 

بازگشته بود و مورينيو 350 ميليون يورو در دو فصل گذشته براى بازسازى 
تيمش هزينه كرده است. سوياى كوچك با 2000 هوادارى كه با اين تيم 

به انگليس سفركرده بودند، اين پروژه بزرگ را به شكست محكوم كرد.

سينا حسينى : سرپرست مديرعاملى باشگاه پديده از سوى 
مديران ارشد اين مجموعه انتخاب شد تا شايد با ورود پويا پارسا 

به حوزه مديريتى اين باشگاه مشكلات برطرف شود.
چرا هيئت مديره ، مديرعامل جديد را انتخاب نكرد بلكه اقدام به 
تعيين سرپرست كرد؟ از آنجا كه در اساسنامه باشگاه پديده قيد 
شده است كه مديرعامل مى بايست همزمان عضو هيئت مديره 
نيز باشد، دو عضو هيئت مديره باشــگاه براى انتخاب پارسا به 
عنوان مديرعامل با مشكل مواجه بودند از اين رو شكوهى و وطن 
خواه، پارسا را به عنوان سرپرست مديرعاملى انتخاب كردند تا با 
مشكل قانونى رو به رو نشوند تا پس از طى مراحل ادارى مشكل 

مديرعاملى پارسا برطرف شود.
پارســا در نخســتين اظهارنظر خود اعلام كرد كه كارشناس 
دادگسترى است و براى حل مشكل شكايت پراهيچ زمان را 
خواهد خريد و با اعتراض به حكم صادره از سوى فيفا اجازه 

نخواهد داد كه باشگاه پديده با بحران رو به رو شود.
ولى تمام مشكلات پديده به شكايت پراهيچ ختم نمى شود 
بلكه بازيكنان اين تيم نيز مدت ها در انتظار پول هستند و به نظر  
مى آيد اگر شب عيد پول نگيرند براى بازى با فولاد مشكلاتى 
را براى مجموعه پديده به وجود خواهند آورد از اين رو پارسا در 
بخش ديگرى از اظهارنظر خود آورده است كه مشكل بازيكنان را 
نيز حل مى كنيم تا آنها شب عيد شرمنده خانواده خود نباشند.

ورزش: تيم واليبال بانك ســرمايه با غلبه بر خاتم اردكان 
عنوان قهرمانى رقابت هاى ليــگ برتر را به خود اختصاص 
داد. دومين ديدار از مرحله فينال رقابــت هاى ليگ  برتر 
باشگاه هاى كشور ديروز بين تيم هاى خاتم اردكان و بانك 
سرمايه برگزار شد. شاگردان مصطفى كارخانه كه در بازى 
رفت با نتيجه 3 بر 2 به پيروزى رســيده بودند با پيروزى 
دوباره در اين مسابقه توانســتند عنوان قهرمانى اين دوره 
از رقابت هاى ليگ برتر باشگاه هاى كشــور را به نام خود 

ثبت كنند. 
در اين بازى تيم بانك ســرمايه بــا نتيجه 3 بــر يك و با 
امتيازهاى 25 بــر 21، 25 بر 13، 21 بــر 25 و 25 بر 20 
توانست خاتم اردكان را شكســت دهد و سومين قهرمانى 

خود در رقابت هاى ليگ برتر را كسب كند.
همچنين با اعلام مسئولان ســازمان ليگ مبنى بر رضايت 
تيم هاى شهردارى تبريز و پيكان تهران بر عدم برگزارى ديدار 

رده بندى هر دو تيم در رده سوم مشترك قرار گرفتند.
شاگردان مصطفى كارخانه پس از ايستادن در رده نخست 
دور گروهى در مراحل حذفى موفق شدند تيم هاى هاوش 
گنبد و پيكان تهران را از پيش رو بردارند و پا به ديدار پايانى 
بگذارند.آن ها ضمن هت تريك در قهرمانى ليگ برتر واليبال 

سهميه حضور در جام باشگاه هاى جهان را كسب كردند.

در پى حذف يونايتد از ليگ قهرمانان

تاريخ انقضا براى تاكتيك هاى مورينيو 
حل مشكلات مالى و رفع خطر كسر امتياز

وعده هاى سرپرست 
مديرعاملى باشگاه پديده 

فينال ليگ برتر واليبال 
قهرمانى به حساب 

بانك سرمايه واريز شد

ورزش: جلسه هماهنگى ميزبانى خوزستان 
براى جام جهانى كشــتى فرنگــى ديروز با 
حضورمحمدرضا داورزنى معاون ورزش حرفه 
اى و قهرمانى وزير، شاهرخ شهنازى دبيركل 
كميته ملى المپيك، حميد بنى تميم نائب 

رئيس فدراسيون كشتى و... برگزار شد.
داورزنى در اين نشست گفت: اتحاديه جهانى 

كشتى وضعيت مديريتى فدراسيون كشتى 
كشــورمان را بهانه اى براى لغو اين ميزبانى 
دانسته است كه از مســئولان فدراسيون و 
رســول خادم مى خواهيم هرچه ســريع تر 
بــه ايــن موضــوع ورود كنند. خــودم هم 
شخصاً براى بازديد از امكانات به خوزستان 

خواهم رفت.

در اين جلســه حميد بنى تميم نائب رئيس 
فدراســيون كشــتى گفت:  اتحاديه از مدت 
ها پيش به دليل تقارن اين جام با مســابقات 
كشــورهاى اروپايى، به دنبال لغو ميزبانى بود 
كه اكنون وضعيت مديريتى را بهانه كرده است؛ 
اما با همه توان تلاش مى كنيم در خوزســتان 

ميزبان فرنگى كاران جهانى باشيم.

درخواست معاون وزير از خادم
آغاز تلاش ها 

براى بازپس گيرى 
جام جهانى كشتى



گــهـی ۱۱آ
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 فرهنگ و هنر/ تکتم بهاردوست   مهرداد 
فرید کارگردان، نویسنده و تهیه کننده فیلم هایی 
چون »آرامش در میان مردگان«،»همخانه«،»ازما 
بهتران«،»زن هــا شــگفت انگیزند« و» بی تابی 
بیتــا« در ششــمین تجربــه کارگردانی اش به 
 ســراغ ملودارمــی  اجتماعی رفته اســت به نام 
»دعوت نامه« که در مشــهد روایت شده است. 
فیلمنامه این فیلم که توسط مهرداد فرید و حمید 
چمنی به نگارش درآمده است، داستان زندگی 
فردی را روایت می کند که از روش جیب بری از 
زائــران حرم امام رضا)ع( امور خود را می گذراند. 
بعــد از رخ دادن اتفاقی چنــد، وی از کار خود 
پشیمان می شود و مسیر زندگی اش به طور کامل 

تغییر می کند و... .
بــه انگیزه اکران این فیلم بــا فرید به گفت و گو 

نشسته ایم که می خوانید:

   از شکل گیری فیلمنامه دعوتنامه بگویید. 
آیا داستان شما واقعی است؟ 

  طرح اولیه فیلمنامه »دعوتنامه« که توسط حمید 
چمنی نوشته شده بود از طریق مکاتبه برای من 
فرستاده شد. من بعد از مطالعه متوجه شدم که 

این طرح قابلیت یک فیلم سینمایی را دارد. 
آقای چمنی در شهرستان زندگی می کند و این 
اولین نوشته اوست که به فیلم تبدیل شده است. 
من از این همکاری راضی ام، چون نتیجه خوبی 
داشت و فکر می کنم بتواند مخاطب را هم راضی 
کند و ارتباط خوبی برقرار کند. در خصوص بخش 
دوم سئوالتان هم باید بگویم بله در پرداخت نهایی 
فیلم از داســتانک هایی واقعی و از خاطراتی که 
برایم اتفاق افتاده بود هم اســتفاده کردم و البته 
واقعیت هایی را هم حمید چمنی با خودش آورده 
بود که این ها را مانند پازل کنار هم قراردادیم و به 

داستان فعلی فیلم رسیدیم.  

   این فیلمنامه چه ویژگی خاصی دارد؟ 

   تعدد شــخصیتهای داســتان از ویژگیهای این 
فیلمنامــه اســت چند داســتان اســت که در 
موقعیت های خاص به هم گره می خورند و با هم 
آمیخته می شوند و به یک پیکر واحد و یک تکه 
تبدیل می شــوند. ما در این قصه سه خانواده را 
داریم که به وســیله اتفاقاتی که رخ می دهد این 
سه خانواده به هم نزدیک می شوند و به یک درک 
متقابل نسبت به یکدیگر می رسند. این فیلمنامه 
علیه تندروی اســت و اقشار مختلف مردم را به 

داشتن تفاهم با همدیگر دعوت می کند. 

   از انتخاب بازیگرانتان بگویید ظاهرا فیلم 
پر بازیگری است. 

   بله قصه و شیوه روایت داستان تعدد شخصیت ها 
و تعــداد زیــاد بازیگــران را می طلبید. حضور 
بازیگــران چهره ای که هرکدام در موفقیت فیلم 
نقش مؤثری دارند از جمله حمیدرضا آذرنگ که 
شخصیت محوری قصه را ایفا می کند و توانسته 

به خوبی از پس یک نقش کاملاً متفاوت برآید، به 
ارتقای فیلم کمک کرده است. 

ضمن اینکه مــا در این فیلم چند بازیگر جدید 
را هم به ســینمای ایران معرفی کرده ایم که من 
امیدوارم بازی هایشان مورد توجه مخاطبان قرار 

بگیرد و این فیلم سکوی پرتابی باشد برای آن ها 
که تازه وارد این وادی شده اند. 

   بخش هایی از فیلم در مشهد فیلمبرداری 
شده اســت. کار در مشهد برایتان مشکل 

نبود؟ 
  کارکردن در مشــهد از یک طرف برایمان تجربه 
خوبــی بود و ازطرفی تلخی هایی را هم به همراه 
داشــت. تجربه خوبش این بــود که حامی مالی 
خیلی خوبی در این پروژه پیدا کردیم که امکانات 
رفاهی خیلی خوبی را بــرای گروه فراهم کرد.از 
طرف دیگه متأسفانه اجازه کار داخل حرم و کنار 
ضریح را به ما ندادنــد.  به هرجهت این فیلم با 
دشواری های زیادی ساخته شد و مجبور شدیم 
لوکیشــن هایی را مجاور حــرم انتخاب کنیم و 
وانمود کنیم که داخل حرم هستیم. چند سکانس 
را هم به ناچار، با کلی اضطراب، با گوشی موبایل 
فیلمبرداری کرده ایم. به هر حال به نظرم نتیجه 

کارخوب عالی شده است. 

   فیلم شما داستانک وار و اپیزودیک روایت 
شده است.تصور می کنید این شیوه روایت 
مطابق میل مخاطب کم حوصله سینما باشد؟

   فکر می کنم فیلم جذاب و پرکششی ساخته ام 
کــه می تواند مورد پســند قرار بگیــرد. یکی از 
دلایل این جذابیت، داســتان گویی آن اســت و 
همچنین ترکیب بازیگــران جوانی که در کنار 
چنــد چهره قدیمی  قرار گرفته انــد و در نهایت 
یک پیکره واحدی را تشکیل داده اند. طبیعت این 
قصه و اقتضایش این بود که اپیزودیک کار شود، 
چرا که زوار امام رضــا)ع( که به زیارت می روند 
معمولاً نیازی دارند. طبیعی است که در چنین 
بستری می توانید مســائل مختلف را بگنجانید، 
بدون این که ایراد فیلم داســتانی پیدا کند. نخ 
تسبیح این مشکلات به نظرم وجود شخصیتی 
اســت که ما هیچ وقت در قصه او را نمی بینیم، 
اما می توانیم حسش کنیم و او هم کسی نیست 
جــز امام رضا)ع(. آنچه محوریت قصه بود تقدیر 
این آدم هاست که به گونه ای رقم خورد که کنار 

یکدیگر قرار بگیرند. 

  از وضعیت اکــران و فروش فیلم راضی 
هستید؟

  به هیچ وجه. اصلاً فصل مناسبی برای اکران این 
فیلم نبود. به نظرم فیلم به نوعی عملاً ســوخته 
است.چون ظرفیت سالن های سینما کشش این 
اندازه از فیلم های روی پرده را ندارد. بدترین زمان 
ممکن برای نمایش فیلم بعد از جشــنواره فیلم 
فجر اســت. به لحاظ تبلیغات فیلم هم کوتاهی 
صــورت گرفت. با توجــه به این که مــا دوران 
حاکمیت پخش کننده ها را طی می کنیم، گمان 
می کنم که این فیلم هم مورد بی مهری مسئولان 
پخش قرار گرفته اســت و از جهت سانس های 

فیلم هم همین موضوع صدق می کند.
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خــبر

تجلیل از بهزاد و بابایی
فارس: مراســم اختتامیه دوازدهمین دوره انتخاب کتاب سال پاسداران 

اهل قلم دیروز در حوزه هنری برگزار شد. 
سردارمحمدرضا نقدی معاون فرهنگی و اجتماعی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی در این مراســم با بیان اینکه مهمترین سرمایه هر جامعه و هر 
کشوری، منابع انســانی آن است، آثار تولید شده از سوی پاسداران اهل 
قلم اندک است چرا که ما هزاران پایان نامه داریم که باید برای آنها انگیزه 
ایجاد کرد تا تبدیل به کتاب شوند. باید پیوند پاسداران اهل قلم با مراکز 

علمی مرتبط با سپاه و نیروهای مسلح افزایش یابد.
در انتهای این مراسم از اکبر صحرایی، گلعلی بابایی، حسین بهزاد و چند 

نفر از پاسداران اهل قلم تجلیل شدند.

فضای مجازی 
تبدیل به عفونت شده است

میزان: بهروز بقایی بازیگر و نویسنده سینما و تئاتر با اشاره به حضور خود 
در فضای مجازی درباره اظهار نظر هنرمندان در این فضا تأکید کرد: من 
شــخصاً صفحه اینستاگرامم را مدیریت می کنم و صرفاً در مورد مسائل 

هنری اظهار نظر می کنم. 
به نظرم اظهارنظرهای غیرمرتبط به هنر به عنوان مثال نظرات سیاسی از 
سوی هنرمندان درست نیست.متأسفانه فضای مجازی در سینمای ایران 

به یک عفونت تبدیل شده است. 
فیلمسازان بازیگران را بر اســاس تعداد فالوور خود انتخاب می کنند و 
بازیگرانی که اهل جنجال و حاشــیه شــبکه های مجازی نباشند بیکار 
می مانند. چطور می شود که نابازیگران را فقط به دلیل داشتن مخاطب 
به سینما وارد می کنند در حالی که بسیاری بازیگران در خانه نشسته اند.

داستانی جدید درباره نقش آیت الله خامنه ای 
در مبارزات مشهد

تسنیم: انتشارات صهبا رمان »چُغُک« را برای گروه سنی نوجوان منتشر 
کرد. این اثر به ماجرای مبارزات مردم مشــهد علیه رژیم پهلوی و نقش 

آیت الله خامنه ای  در هدایت این مبارزات می پردازد.
ماجرایی که رُمان »چُغُک« بر بستر آن شکل گرفته است، اتفاقات روزهای 

نهم و دهم دی ماه 1357 در مشهد است. 
اتفاقات این دور روز، از مهم ترین اتفاقات دوران مبارزات مردم ایران بر ضد 
رژیم شاهنشاهی است که در این رمان، به تصویر کشیده شده است. این 
نخستین اثری است که انتشارات صهبا برای گروه سنی نوجوان اثری را 

در این قالب منتشر می کند.
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فرهنگ و هنر

فارس: مراسم چهلمین روز درگذشت مرحوم رضا 
مقدسی مدیرعامل سابق خبرگزاری مهر عصر روز 
گذشته در سازمان فرهنگی هنری اوج برگزار شد.

در ابتدای این مراســم محمدحسین صفارهرندی 
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت: اگر 
بخواهیم شــخصی را بررسی کنیم معمولاً وجود 
شــخصیتی و نکات تاریک و روشــن و ســلامت 
نفسش را بررسی می کنیم، ضمن اینکه بر همین 
اســاس می توانیم قضاوت های متعددی را در ابعاد 
زندگی و کارهای وی داشــته باشــیم. وی افزود: 

مقدسی همانگونه که می اندیشید، زندگی می کرد و 
زندگیش را براساس چیزی که فکر می کرد، تعیین 
می کرد؛ همچنین براساس اعتقاد ولایتی خود در 
صحنه ها آنگونه که اعتقاد داشــت، رفتار می کرد. 
صفار هرندی تصریح کرد: بعد از درگذشــت رضا 
مقدسی افراد زیادی از جناح های مختلف سیاسی از 
خوبی های وی مطالب مختلفی را بیان کردند و این 
خوبی ها حکایت از رفتارهای مطلوب رضا مقدسی 
بوده است. وی خاطرنشان کرد: حال و هوای رضا 
مقدسی در یکسال آخر عمرش بسیار معنوی بود 

و این حال و هوا را به شــخصه در ســفر کربلا از 
سوی رضا مقدسی دیده بودم.انسانی متعهد، پایبند 
به اصول و اخلاق گرایی مبرز بود و روح وی حتماٌ 
از اعمال صالحی که در طول عمر انجام داده شــاد 

است.
در این مراسم پیام تیرانداز مدیرعامل خبرگزاری 
فارس با بیان اینکه رضا مقدسی معتقد بر حمایت از 
ضعفا در رسانه بود، گفت: وی این مسئله را رسالتی 
برای خود می دانست که کسانی که تریبون ندارند 
باید در رســانه های انقلابی فضای بیان اظهارنظر 

داشــته باشند. وی افزود: روزگاری رضا مقدسی با 
انتشار خبری درباره یکی از رزمندگان افغانستانی 
که در هشت ســال دفاع مقدس علیه رژیم بعثی 
عراق و به نفع جمهوری اســلامی ایران مشارکت 
کرده بود در خبرگزاری فارس منتشر کرد و پس از 
آن در برابر فشارهای بیرونی برای حذف این خبر 
ایستادگی کرد. وی افزود: رضا مقدسی اصرار زیادی 
بر تربیت نیروی انســانی انقلابی در عرصه رسانه 
داشت و طرحی را برای انتشار اخبار امیدبخش و 

دوری کردن فضای جامعه از اخبار منفی داشت.

رسانه

مقدسی 
روزنامه نگاری  متعهد 
و اخلاق گرا بود

»مهرداد فرید« کارگردان و تهیه کننده فیلم» دعوت نامه« در گفت و گو با قدس مطرح کرد

حکومت پخش کننــده ها بر سینــما

مــا در ایــن فیلــم چنــد بازیگر 
جدیــد را هم به ســینمای ایران 
معرفی کرده ایم که من امیدوارم 
بازی هایشان مورد توجه مخاطبان 
قــرار بگیرد و این فیلم ســکوی 
پرتابی باشــد برای آن ها که تازه 

وارد این وادی شده اند

آنچهمیخوانید
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